



Date: 13/02/2026

Ref: IHC/SBS-LB/455/2026

**Kind Attn: Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE**

**Subject: Results of International Holding
Company PJSC Board of Directors' Meeting
(the "Company")**

Greetings,

Please be informed that the Board of Directors' meeting took place today, **Friday February 13, 2026, at 3.30 PM**, in the presence of all board members, where the Board resolved the following:

1. Approved the financial statements for the year ended 31 December 2025.
2. Approved the Management Discussion & Analysis Report for 2025.
3. Invitation for the Annual General Assembly Meeting to be held on **March 16, 2026**; or any other date agreed upon by the Capital Market Authority, and adoption of the agenda of the General Assembly.
4. Approved the Company's intention to consider the initiation of an additional share buyback program of up to UAE Dirhams Five Billion (AED 5,000,000,000). The Company will obtain the necessary corporate and regulatory approvals, including approval at the upcoming Annual General Assembly.
5. Approved the formation of a new financial services vertical "**Judan Financial Holding**". The Company is set to become

التاريخ: 2026/02/13

المرجع: IHC/SBS-LB/455/2026

**السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة الشركة العالمية
القابضة ش.م.ع ("الشركة")**

تحية طيبة وبعد،

نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع اليوم الجمعة الموافق **13 فبراير 2026** في تمام الساعة الثالثة والنصف ظهراً، بحضور جميع أعضاء مجلس الإدارة، حيث اتخذ المجلس باجتماعه المنعقد القرارات التالية:

1. المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
2. اعتماد تقرير مناقشة وتحليل الإدارة للشركة للسنة المالية 2025.
3. دعوة الجمعية العمومية السنوية للانعقاد بتاريخ **16 مارس 2026**؛ أو أي تاريخ آخر توافق عليه هيئة سوق المال، واعتماد جدول أعمال الجمعية العمومية.
4. الموافقة على نية الشركة النظر في إعادة إطلاق برنامج شراء الشركة لأسهمها، وذلك بقيمة تصل إلى (5,000,000,000) خمسة مليارات درهم إماراتي، شريطة الحصول على جميع الموافقات التنظيمية اللازمة، بما في ذلك موافقة الجمعية العمومية السنوية القادمة.
5. الموافقة على استحداث قطاع جديد متخصص في الخدمات المالية تحت اسم "**جودان فاينانشال هولدينج**". وتتجه



the largest diversified financial services holding company in the region. The company will hold global assets that operate in Banking, Wealth & Asset Management, Insurance and Reinsurance, Non-Bank Financial Institutions, and Fintech and Technology-Led Platforms.

الشركة إلى ترسيخ مكانتها كأكبر شركة قابضة متنوعة في مجال الخدمات المالية على مستوى المنطقة، عبر تملك أصول عالمية تنشط في القطاع المصرفي، وإدارة الأصول والثروات، والتأمين وإعادة التأمين، والمؤسسات المالية غير المصرفية، ومنصات التكنولوجيا المالية.

The Board also discussed various business matters related to the Company's activities that do not have a substantial impact on the share price.

كما ناقش المجلس أموراً عامة متعلقة بأعمال الشركة والتي ليس لها تأثير جوهري على سعر السهم.

Thanks, and regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،


سيد بصير شعيب - العضو المنتدب
Syed Basar Shueb – Managing Director


Copy to:

- Capital Market Authority – Abu Dhabi, United Arab Emirates

نسخة إلى

- هيئة سوق المال – أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة